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Kritéria hodnocení (každé max 10 bodů) Přidělené body

1. Vymezení cíle a jeho naplnění 10

2. Adekvátnost použitých metod, způsob jejich použití 10

3. Náročnost tématu na získávání dalších znalostí či dovedností 10

4. Hloubka a správnost provedené analýzy (ve vztahu k cílům) 10

5. Práce s informačními zdroji a jejich citace 10

6. Logická stavba a členění práce 10

7. Jazyková a terminologická úroveň 10

8. Formální úprava a náležitosti práce, rozsah 10

9. Vlastní přínos k řešené problematice 9

10. Využitelnost výsledků práce v praxi/teorii 8

Celkové bodové  hodnocení (max 100 bodů) 97

Výsledná známka výborně (1)

Celkové zhodnocení práce a otázky k obhajobě:

Jméno vedoucího bakalářské práce:

Pracoviště vedoucího bakalářské práce:
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podpis vedoucího bakalářské práce

Provoz jednosálových kin po roce 1989 na Praze 1 a 2

Michaela Smiková

Mgr. Jan Hanzlík, Ph.D.

KAM, FPH, VŠE

Práce je vhodně a logicky strukturovaná. Cíle, výzkumné otázky i prameny, s nimiž bylo pracováno, jsou relevantní a jasně 

popsané. I když autorka narazila na překážku v přístupu k archivním zdrojům, vypořádala se s problémem elegantně a získala 

potřebné informace mj. i rozhovory s vedoucími pracovníky kin. Svým výzkumem navazuje na dříve realizované studie, které 

doplňuje, aktualizuje a zpřesňuje. Práce je bezproblémová po stránce gramatické, stylistické i formální. Mé připomínky jsou 

spíše okrajového charakteru. Např. graf č. 4 na s. 29 by měl ukazovat korelaci mezi cenou vstupenky a návštěvností, ale z grafu 

taková korelace není zřejmá. V případě Kina Alfa překvapivě není zmíněno předrevoluční promítání 70mm filmů, což byla v 

tomto období jeho nejvýraznější charakteristika.

Otázka k obhajobě: Jakou strategii byste doporučila někomu, kdo by chtěl v současnosti v Praze provozovat jednosálové kino, 

aby mohl být ve své činnosti úspěšný? Jaká část Prahy se vám jeví pro takový projekt nejvhodnější?

H O D N O C E N Í  B A K A L Á Ř S K É  P R Á C E

Zmapování zaniklých biografů na Praze 1 a 2 a určení důvodů jejich zániku, porovnání se stále fungujícími kinosály.


